
Indkaldelse til Brugerrådsmøde d. 13.09. i Havnekontoret kl. 15.00-17.00. 

Dagsorden: 
Godkendelse af dagsorden: 

Godkendt 

Afmærkning af parkeringspladser ved flagstangen. 

Steen har kontaktet vejafdelingen, de vil have at der bliver lavet en tegning, over 

parkeringsarealet. De vil også vide om der skal være ensrettet så man kører i ring rundt på 

parkeringsarealet. 

Steen og personale laver forslag til parkeringsarealet. 

Toiletbygning. 

Det er ejendomsforvaltningen der administrerer toiletbygningen. Det er ikke under havnens 

ansvarsområde. 

Vi anbefaler at ejendomsforvaltningen bliver rengjort 2 gange om dagen i højsæsonen. 

Cement foran isværket. 

Roland har kontaktet mureren, så vi forventer at det bliver udbedret. 

Faste pladser i den lille fiskerihavn. 

Der kommer numre på pladserne, så bliver det registreret, hvem der hører til på de 

specifikke pladser. 

Shelterpladsen er der noget nyt. 

Der har været møde i kommunen, så blev det foreslået i forbindelse med cykelsti, vil foreslå 

at shelterne bliver flyttet, så de kommer til at stå i en halvcirkel, med bålplads udfor dem. 

Sven foreslog at man lavede et par Autocamperpladser på pladsen ved det gamle 

rensningsanlæg. 

Skur til "Bødehuset Venner".  

Der blev forelagt forskellige muligheder, som der bliver arbejdet videre med. 

Steen vil lave forslag til betingelser for at der kan findes plads til dem. 

Biggas bro, rækværk på trappen der går ned i vandet. 

Steen og havnepersonalet besigtiger forholdene og kommer med forslag til hvad vi gør. 

Nyt fra havneadministrationen. 

Steen fortalte om renovering af de forskellige havne, der kommer et forslag til hvad der er af 

behov, det bliver offentliggjort på næste havnerådsmøde i oktober. 

Nye indtægtskilder, hvordan er sommeren forløbet? 

Der har været ca. 8% færre gæster sammenlagt i de 3 havne. Odden har der været ca. 6% 

færre. 

Det er billigt sluppet i forhold til andre havne i Danmark. 

Det ser ud til at budgettet holder, så de 3 havne tilsammen kommer ud med et overskud på 

ca. ½ million, som politikerne blev lovet. 

Der vil også blive indført bøder hvis man ikke har årsmærker på bådene der ligger i 

havnene. 

Der har været konstant udeblivelse til brugerrådet fra Danish pilot, så vi vil tage Den Gyldne 

ind i stedet i brugerrådet. 

Carsten Paltmann giver besked til Bådelauget at hvis vi ikke kan regne med Irwing, så vil vi i 

stedet have en anden repræsentant. 

Bordet rundt info samt med bl.a.om ønsker fra den enkelte. 

Bådelauget spørger til hvor langt man er nået med affaldsløsning til forskellige sektioner. 

Steen skal lave en plan som skal godkendes af Miljøstyrelsen. 

Vinterbadeforeningen får nyt låse og adgangskontrolsystem pr. 1. oktober, vi laver også om 

på kontingentsystemet, så der bliver et fast kontingent hvor brugen og opvarmningen bliver 

betalt en gang årligt. 



Der har været nogle udfordringer med værftet i sommer, på grund af at Peter har været væk 

4-5 uger i sommer. 

Eventuelt. 

Næste møde den 6.12. i Nykøbing kl. 16.00-18.00. 

Næste havnerådsmøde er den 11.10. i Nykøbing kl. 16.00-18.00. 

 


